
Protokół Nr XLIII/22

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

XLIII  Sesja  VIII  kadencji  Rady  Gminy  Narew  odbyła  się  22  czerwca  2022  roku  w  sali

konferencyjnej Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady XLIII Sesji Rady Gminy Narew otworzyła o godz. 10.00 Przewodnicząca Rady Gminy

Narew Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  powitała  Wójta  Gminy  Narew  Pana  Andrzeja

Pleskowicza,  Sekretarza  Panią  Joannę  Majewską,  Skarbnik  Panią  Iwonę  Nikonowicz,  Radnego

Powiatowego Pana Romana Ostapczuka, kierownika GOPS Panią Elżbietę Lewicką, radnych,  sołtysów,

mieszkańców gminy oraz obsługę Rady Panią Krystynę Kiszycką i Pana Pawła Jakoniuka.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  na  podstawie  listy  obecności  poinformowała,  że  na

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdziła prawomocność obrad. Radni

nieobecni usprawiedliwieni – Zenaida Iwaniuk, Anna Podgórska. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1

do protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że porządek obrad wszystkim radnym

był znany i zapytała czy są uwagi do niego.

Uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad.

1. Otwarcie XLIII sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołów z XLI i XLII sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń Komisji.

5. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

6. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy:

a) Przedstawienie raportu o stanie gminy za 2021 rok.

b) Debata nad raportem.

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narew wotum zaufania.

1. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

Gminy Narew za 2021 rok;

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narew absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021

rok;

- w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Powiatowi Hajnowskiemu;

- w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Narew na rok szkolny 2022/2023;
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- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2022 rok;

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035;

- w sprawie odwołania Skarbnik Gminy Narew;

- w sprawie powołania Skarbnik Gminy Narew;

8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

9. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Wolne wnioski, informacje.

11. Zamknięcie obrad XLIII Sesji Rady Gminy Narew.

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z XLI i XLII sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że protokoły z XLI i XLII sesji Rady

Gminy Narew były wyłożone do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajdują się na stoliku protokolanta.

Jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokoły zostały przyjęte.

Ad. 4 Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół  z  dnia  20.06.2022r.  ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  przedstawił  Radny  Marcin

Szymaniuk, który stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Ad. 5. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

           Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

           Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zakończono prace w 4 sołectwach tj. Doratynka,

Nowiny, Makówka, Waniewo- drugie zadanie oraz wyłoniono wykonawcę na realizację zadań z zakresu

funduszu sołeckiego w następujących sołectwach: Ancuty, Białki, Trześcianka, Puchły, Gorędy.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła o przekazywanie dla Rady aktualnego zestawienia z

realizacji funduszy sołeckich.

Wójt  pan  Andrzej  Pleskowicz  powiedział,  że  przekaże  tę  prośbę  dla  pracownicy,  która  zajmuje  się

funduszami sołeckimi.

Ad. 6. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy:

a) Przedstawienie raportu o stanie gminy za 2021 rok.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Sekretarz o przedstawienie raportu.

Pani Sekretarz Joanna Majewska omówiła co zawiera Raport Wójta o Stanie Gminy Narew za

2021 rok.

Debata nad raportem.

W tym punkcie głos zabrali:

Radna Paulina Monach zapytała co było przyczyną niewykorzystania środków z funduszu sołeckiego w

2021r. na kwotę ponad 144 tys. zł i jak są zaangażowani sołtysi w realizację tych funduszy? 

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz powiedział,  że  środki  z  funduszu  sołeckiego  w  2021r.  nie  zostały

wykorzystane, ponieważ żaden wykonawca nie zgłosił się jak były ogłaszane zapytania ofertowe. Jeżeli
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chodzi o zaangażowanie sołtysów jest ono zróżnicowane. Jest to podyktowane wiekiem, część sołtysów

angażuje się bardziej, poświęca się społecznie a część z racji wieku nie ma takiej możliwości 

Radna Sylwia  Sawicka-Andrzejuk zapytała  dlaczego faktury  za  fundusze  sołeckie  są  opłacane  jak

zadanie nie zostało jeszcze wykonane np. odkrzaczanie drogi do Krzywca i innych miejscowości?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zmobilizuje wykonawcę do uprzątnięcia tych gałęzi 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała dlaczego nie zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na

przebudowę ul. Palmowej i budowę sieci wodociągowej na tej ulicy?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że było to podyktowane możliwościami finansowymi. Po

rozeznaniu cenowym za te środki przeznaczone na te zadanie nie sposób było cokolwiek tam zrobić. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała jakie kary ponieśliśmy z tytułu inwestycji dotyczącej

gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy Narew w ramach projektu ,,Zaprojektuj i zbuduj’’?

Skarbnik Pani Iwona Nikonowicz powiedziała, że:

- 18 436,71 zł kara finansowa za nieosiągnięcie wskaźników realizacji zadania 

-  149 329,43  zł  z  wymienionej  kwoty:  124 441,19  zł-  naruszenie  art.  112  PZP  przez  określenie

dyskryminacyjnych warunków udziału w postępowaniu, 24 888,24 zł naruszenie terminu przedłożenia do

oceny dokumentacji z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że pierwsza kara to było niedopatrzenie, a z drugą karą się

nie  zgadzam. Rozmawiałem z wieloma fachowcami do spraw zamówień publicznych i  absolutnie  w

specyfikacji  nie  wynikało,  że  ograniczamy  dostęp  do  stanowiska  kierowniczego  na  przedmiotową

inwestycję dla osób uprawnionych z krajów Unii Europejskiej 

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz zapytała  jakie  kary  ponieśliśmy  z  tytułu  inwestycji

,,Modernizacja PSZOK w miejscowości Narew’’?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że:

-  22 801,15 zł  kara za nieprawidłowości  w przeprowadzonym postępowaniu o zamówienie publiczne

(przedmiot- dostawa kontenerów)

-  24 380,00  zł  kara  dotycząca  PZP (niewskazanie  w  ogłoszeniu  o  zamówieniu  publicznym  terminu

realizacji zamówienia)

-  9 780,00  zł  kara  dotycząca  PZP (niewskazanie  w  ogłoszeniu  o  zamówieniu  publicznym  terminu

realizacji zamówienia) 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała jakie kary ponieśliśmy z tytułu inwestycji

,,Termomodernizacja budynku ZSP w Narwi’’?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że:

- 49 532,03 zł nieprawidłowości związane w przeprowadzonym postępowaniu o zamówienie publiczne  

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz  zapytała  ile  pieniędzy łącznie straciliśmy z wymienionych

inwestycji? 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że jest to kwota 274 259,32 zł 
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Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz zapytała  czy  są  wyciągane  jakieś  konsekwencje  od

pracowników za poniesione błędy? 

Wójt  Pan  Andrzej Pleskowicz powiedział,  że  było  przygotowane  zwolnienie  dyscyplinarne.  Po

rozmowie z panią mecenas z Wojewódzkiego Inspektoratu Pracy i omówieniu błędów popełnianych przez

tego pracownika nie mogłem jego zwolnić. Ten pracownik nie spóźnia się, nie jest arogancki a za same

błędy nie można zwolnić.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powiedziała, że jedyna inwestycja przy której nie ponieśliśmy

żadnej  kary finansowej to „Przebudowa szatni  piłkarskiej”.  Zapytała dlaczego wykorzystaliśmy tylko

część  środków  na  „Modernizację  oświetlenia  ulicznego  w  miejscowości  Narew”  choć  mieliśmy

przyznane dużo więcej i czy nie można było pokusić się o aneksację i rozszerzyć zakres robót o inne

miejscowości.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zakres robót obejmował tylko miejscowość Narew i nie

było można aneksować wniosku.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powiedziała,  że inni Wójtowie aneksowali  wnioski i  Rada

Gminy Narew zgłaszała to dla Wójta na posiedzeniach komisji.

b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narew wotum zaufania.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 2, przeciw – 6, wstrzymało się – 5.

Wynikiem głosowania – 2 głosów „za”, 6 głosów ,,przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” –

Rada Gminy Narew nie podjęła uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narew wotum zaufania.

W konsekwencji  zastosowanie  znalazł  przepis  art.  28  aa  ust.  9  zdanie  trzecie  u.s.g.  stanowiący,  że

niepodjęcie uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania jest równoznaczny z podjęciem uchwały o

nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania.

Uchwała  Nr XLIII/228/22 Rady Gminy  Narew z  dnia  22  czerwca  2022 roku  w sprawie

nieudzielenia  Wójtowi  Gminy  Narew  wotum  zaufania  stanowi  załącznik  Nr  3  do  oryginału

protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.

Ad. 7. Podjęcie uchwał.

-  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania

budżetu Gminy Narew za 2021 rok;

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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Uchwała  Nr XLIII/229/22 Rady Gminy  Narew z  dnia  22  czerwca  2022 roku  w sprawie

zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego wraz ze  sprawozdaniem z  wykonania  budżetu  Gminy

Narew za 2021 rok stanowi załącznik Nr 5 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

- w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy Narew absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021

rok;

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.

Uchwała  Nr XLIII/230/22 Rady Gminy  Narew z  dnia  22  czerwca  2022 roku  w sprawie

udzielenia Wójtowi Gminy Narew absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok stanowi

załącznik Nr 7 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.

- w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Powiatowi Hajnowskiemu;

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że z przyczyn technicznych głosowanie

zostanie przeprowadzone ręcznie (imiennie).

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIII/231/22 Rady Gminy Narew z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie udzielenia

pomocy w formie dotacji  celowej Powiatowi Hajnowskiemu  stanowi załącznik Nr 9  do oryginału

protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  określenia  średnich  cen  jednostek  paliwa  w  Gminie  Narew  na  rok  szkolny

2022/2023

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIII/232/22 Rady Gminy Narew z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie określenia

średnich cen jednostek paliwa w Gminie Narew na rok szkolny 2022/2023 stanowi załącznik Nr 11

do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 12 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2022 rok

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik Pani Iwona Nikonowicz omówiła wszystkie zmiany po stronie dochodów i wydatków. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIII/233/22 Rady Gminy Narew z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie zmian

w budżecie Gminy Narew na 2022 rok stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.

- w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Skarbnik o zabranie głosu i wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik  Pani  Iwona  Nikonowicz  omówiła  wszystkie  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie

Finansowej Gminy Narew na lata 2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata

2022-2035. 

            Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIII/234/22 Rady Gminy Narew z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty

długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035 stanowi załącznik Nr 15 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 16 do oryginału protokołu.

- w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła o zabranie głosu panią Skarbnik.

Skarbnik  Iwona  Nikonowicz  poprosiła  radnych  o  odwołanie  ze  stanowiska  Skarbnika  Gminy

Narew. Podziękowała wszystkim za współpracę.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLIII/235/22 Rady Gminy Narew z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie odwołania

Skarbnika Gminy Narew stanowi załącznik Nr 17 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 18 do oryginału protokołu.

 Wójt,  Pani  Sekretarz,  Przewodnicząca  Rady  i  Wiceprzewodnicząca  Rady  podziękowali  Pani

Iwonie Nikonowicz za pracę na stanowisku Skarbnika Gminy Narew.

Sołtys wsi  Gorodczyno w imieniu wszystkich sołtysów złożył  podziękowania dla  Pani  Iwony

Nikonowicz.

- w sprawie powołania Skarbnika Gminy Narew

Pan Wójt  Andrzej  Pleskowicz  zgłosił  wniosek o  powołanie  na  Skarbnika  Gminy  Narew Panią

Ewelinę Karpiuk.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła panią Ewelinę Karpiuk o zabranie głosu.

Pani  Ewelina  Karpiuk  po  krótce  opowiedziała  jakie  ukończyła  szkoły,  jakie  uzyskała

wykształcenie i gdzie obecnie pracowała. Powiedziała, że ma nadzieję, iż praca z radnymi, sołtysami i

pracownikami będzie układała się pomyślnie.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.

Uchwała Nr XLIII/236/22 Rady Gminy Narew z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie powołania

Skarbnika Gminy Narew stanowi załącznik Nr 19 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 20 do oryginału protokołu.

Wójt,  Pani  Sekretarz,  Przewodnicząca  Rady  i  Wiceprzewodnicząca  Rady  pogratulowali  Pani

Ewelinie Karpiuk objęcia stanowiska Skarbnika Gminy Narew.

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego:

- Stacja Uzdatniania Wody w Łosince – zostały zakończone wszelkie prace, stacja pracuje pełną mocą

zasilając 8 wsi

-  zakończono  układanie  przewodu  elektrycznego  wzdłuż  ulicy  Kościelnej  zasilającego  „Delikatesy

Centrum” przy ulicy Bielskiej w Narwi

- rozpoczęto przebudowę ul. Kościelnej w Narwi,

- trwają prace na budowie boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkolno- przedszkolnym w Narwi,

zaawansowanie prac około 40%
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- rozpoczęły się prace przy przebudowie ul. Gajowej, ul. Bukowej, ul. Świerkowej, ul. Jaśminowej oraz

drogi przylegającej do lądowiska firmy „PRONAR”

 Inwestycje do zrealizowania w 2022 roku:

 Plac  zabaw  przy  Zespole  Szkolno-  Przedszkolnym  w  Narwi  –  dyrektor  Jerzy  Ostapczuk

przeprowadził  rozeznanie  cenowe  i  czterech  potencjalnych  wykonawców  przedłożyło  swoje

koncepcje zagospodarowania placu z uwzględnieniem bezpieczeństwa przedszkolaków i uczniów

naszej szkoły. Zapytania ofertowe będą ogłoszone do 30 czerwca 2022 roku.  

 Utwardzenie placu apelowego przy Zespole Szkolno- Przedszkolnym w Narwi – Dyrektor szkoły

zlecił  wykonanie kosztorysu inwestorskiego. Przetarg zostanie ogłoszony do 30 czerwca 2022

roku.

 Wykonanie  wodociągu  na  ulicy  Palmowej  w  Narwi  –  do  1  lipca  2022  roku  zostaną

doprojektowane  przyłącza  wodociągowe  a  następnie  po  uzyskaniu  pozwolenia  na  budowę

zostanie ogłoszony przetarg. Utwardzenie kostką brukową ul. Palmowej- do 1 lipca 2022 roku

zostanie złożony wniosek o wydanie pozwolenia na budowę.

 Do dnia 1 lipca 2022 roku zostanie ogłoszone zapytanie ofertowe dotyczące dożwirowania dróg w

ramach funduszy sołeckich.

Planowane inwestycje w 2023 roku:

 W dniu 15 czerwca 2022 roku otrzymano wstępną promesę na rozbudowę oczyszczalni ścieków w

Narwi.  Kwota  dofinansowania  4 275 000  zł  +  5  %  wkładu  własnego.  Urzad  Gminy  Narew

opracował:  program funkcjonalno  –  użytkowy,  decyzje  o  uwarunkowaniach  środowiskowych,

wstępny przedmiar robót oraz kosztorys inwestorski.

 W dniu 15 czerwca 2022 roku otrzymano wstępną promesę na przebudowę ulicy w miejscowości

Waśki. Kwota dofinansowania 4 275 000 zł + 5 % wkładu własnego. Prace nad dokumentacją

techniczną znajdują się w znacznym stopniu zaawansowania. Urząd Gminy w Narwi wystąpił o

uzgodnienia do instytucji przewidzianych w ustawach.

 W dniu 3 czerwca 2022 roku do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego złożyliśmy

wniosek  dotyczący  przebudowy  ulicy  w  miejscowości  Makówka.  Kwota  dofinansowania

(63,63%) 2 430 666 zł a planowany koszt inwestycji 3 820 000 zł.

 Otrzymaliśmy 62 000 zł na utwardzenie drogi Odrynki – Supruny 

 Realizujemy jeszcze budowę zjazdu do Centrum Logistycznego firmy „PRONAR”. Wszystkie

koszty związane z przebudową tego zjazdu pokrywa firma „PRONAR”.

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że na poprzedniej sesji Radny Marcin

Szymaniuk złożył zapytanie do Wójta Gminy Narew i poprosiła Wójta o odczytanie odpowiedzi na te

zapytania.

 Zapytanie stanowi załącznik Nr 21 do oryginału protokołu.
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Odpowiedź na zapytanie stanowi załącznik Nr 22 do oryginału protokołu.

Ad.10. Wolne wnioski, informacje.

         Sołtys wsi Krzywiec zapytała co sołtysi mają zrobić z zarośniętym terenem wokół świetlic wiejskich, kto

będzie kosił trawę?

         Wójt Pan Andrzej Pleskowicz  powiedział, że zostanie oddelegowany pracownik, który będzie kosił

trawę wokół świetlic wiejskich.

         Sołtys wsi Przybudki powiedział, że bardzo fajnie, że Rada Gminy Narew dofinansowała dla Starostwa

Powiatowego w Hajnówce inwestycję poprawienia drogi do Krzywca, ale trzeba jeszcze zobaczyć drogę

w Przybudkach od strony Podborowiska. Poprosił radną Sylwię Sawicką – Andrzejuk o zainteresowanie

się tą drogą. Powiedział, że każdy Radny przed sesją powinien zadzwonić do sołtysa i zapytać jakie są

problemy we wsi  bo  wszystkie  sprawy rozgrywają  się  na  sesji.  Zaprosił  Radnych,  aby przyjechali  i

zobaczyli jak wygląda ta droga bo Radni powinni działać w terenie a nie siedzieć tylko na sesji.

        Wójt pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że jest to odcinek drogi, który jest mocno zdewastowany i

poprosił  Radę o zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę tej  drogi w budżecie gminy w

przyszłym roku.

        Sołtys wsi Przybudki poprosił o wyrównanie tej drogi bo teraz przyjeżdża bardzo dużo turystów oglądać

dąb „Dunin” a droga jest w złym stanie, same dziury.

        Radna Anna Jakoniuk zapytała czy toaleta publiczna będzie czynna w okresie wakacyjnym i czy będą

jakieś oznakowania jak dojść do niej?

        Wójt pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że swego czasu mieliśmy toaletę publiczną na zapleczu apteki

i  sklepów.  Niestety  mieszkańcy  i  przejezdni  nie  umieli  korzystać  i  trzeba  było  prawie  po  każdym

korzystającym sprzątać a to było nieprzyjemne i niemiłe.

        Radna Sylwia Sawicka- Andrzejuk odpowiedziała dla sołtysa wsi Przybudki, że droga do Krzywca nie

jest tylko i wyłącznie drogą dla mieszkańców Krzywca, bo to jest droga łącząca drogę wojewódzką z

Gminą  Narewka  i  bardzo  dużo  osób  jeździ  do  Narewki.  Dużo  osób  też  jeździ  z  Podborowiska  i

Przybudek.  Jeżeli  sołtysi  mają  jakieś  problemy  to  my  Radni  jesteśmy  takim  pośrednikiem  między

sołtysem  a  Gminą,  proszę  zadzwonić  do  mnie  jak  pan  ma  jakiś  problem.  Była  propozycja  od  nas

mieszkańców Krzywca do mieszkańców Przybudek, aby połączyć fundusze sołeckie i porównać drogę

łączącą Krzywiec z Przybudkami. Pan odmówił w zeszłym roku i powiedział, że będziecie robić swoją do

Podborowiska.

         Sołtys wsi Przybudki powiedział, że Radny nie jest wybrany po to, aby siedział w domu i do niego

dzwonić. Radny powinien być w terenie , jeździć i dbać o swój teren.

        Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odpowiedziała, że pan sołtys nie może mówić, ze Radni siedzą

w domu i nie jeżdżą w teren bo tak nie jest. Ta Rada miała dwa razy objazd całej Gminy.

        Radna Paulina Monach zapytała kto najbardziej działał, która radna zabiegała o to, żeby zadziałało się

coś przy tym dębie w Przybudkach?
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        Sołtys wsi Przybudki  zapytał co jest obowiązkiem Radnego? Dlaczego Was wybrało społeczeństwo?

Przed sesją każdy Radny powinien zadzwonić do sołtysa i zapytać jakie są problemy i co trzeba zrobić na

terenie wsi.

        Radna Maria Skokin zapytała czy któryś z sołtysów kiedykolwiek na sesji podniósł rękę i zabrał głos?

       Czy sołtysi zgłaszali na sesji problemy swojej wsi? Niektórzy nigdy nic nie zgłaszali, a więc trzeba zacząć

od siebie, żeby móc oczekiwać czegoś od kogoś.

        Kierownik GOPS Elżbieta Lewicka poinformowała, że rusza program „Pomoc żywnościowa”. Wnioski

można składać do końca lipca w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Narwi. Kryterium dochodowe

dla osoby samotnej 1707,00 zł a dla osoby w rodzinie 1320, 00 zł.

        Radny Powiatowy Roman Ostapczuk poprosił o zmniejszenie ciśnienia z wodociągu Łosinka bo jest za

wysokie i  ludzie narzekają na niszczenie armatury łazienkowej i  kuchennej,  wykoszenie zarośniętego

zakrętu w Usnarszczyźnie bo stwarza zagrożenie, obkoszenie hydrantów bo są niewidoczne w wysokiej

trawie.  Poinformował,  że  od 9 sierpnia  2022 roku będzie  przyjmować nowa pani  doktor  w Ośrodku

Zdrowia w Narwi.

        Wójt  Pan Andrzej  Pleskowicz  powiedział,  że  pracownicy gospodarki  komunalnej  będą obkaszać

świetlice wiejskie to poobkaszają hydranty i zarośnięte zakręty.

       Radny Powiatowy Roman Ostapczuk poinformował, że przetarg na dokończenie drogi Łopuchówka-

Tyniewicze-  Koweła-  Łosinka  jest  już  w  trakcie,  jeszcze  są  zbierane  oferty.  Podziękował  Wójtowi,

pracownikom Urzędu Gminy, radnym i sołtysom za zbiórkę pieniędzy dla Hospicjum w Makówce na

Pikniku Zdrowia w Hajnówce.

        Wójt Pan Andrzej Pleskowicz zapytał Radnego Powiatowego czy w tym roku będzie coś planowane w

sprawie drogi Kotłówka – Zabłocie?

        Radny Powiatowy Roman Ostapczuk powiedział, że na następnej sesji postara się odpowiedzieć na te

pytanie bo ceny poszły mocno w górę i zobaczymy jaką kwotą będziemy dysponować po przetargach i co

jeszcze będziemy mogli zrobić.

        Radna Anna Jakoniuk zapytała Radnego Powiatowego czy byłaby możliwość, aby w Ośrodku Zdrowia

w Narwi przyjmowali też inni lekarze np. kardiolog?

        Radna Anna Jakoniuk  zapytała Wójta czy nie można utrzymać trasy komunikacyjnej do Bielska

Podlaskiego przez wsie Doratynka, Gradoczno?

        Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że ze względu na fakt, że w tej chwili po zmianie przewoźnika

borykamy się z dużymi problemami finansowymi to na ten moment nie utrzymamy tej trasy.

        Pani Sołtys wsi Nowiny zapytała Radnego Powiatowego, kiedy ruszy scalenie gruntów Usnarszczyzna –

Nowiny?

        Radny Powiatowy Roman Ostapczuk powiedział, że słupki są już rozłożone, aktualizujemy właścicieli

gruntów, do połowy lipca będą przeprowadzone pierwsze spotkania z właścicielami.

        Pani sołtys wsi Nowiny zapytała kiedy będą załatane dziury na drodze w Nowinach?
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        Wójt Pan Andrzej Pleskowicz  odpowiedział, że ceny poszły mocno w górę i w miarę możliwości

będziemy te ubytki na drogach naprawiać.

        Radna Lucyna Chodakowska powiedziała, że we wsi Waśki leży zwał kruszywa i czy można go wziąć i

podsypać na ubytki w drodze.

         Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że można wziąć, ale lepiej niech to zrobi nasza gospodarka

komunalna.

         Radny Eugeniusz Selwestruk poprosił o zmniejszenie ciśnienia wody bo jest za wysokie i mieszkańcy

narzekają.

         Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że po sesji skontaktuje się z Wójtem Gminy Czyże i omówi

sprawę ciśnienia wody.

         Radny  Jan  Gryniewicki  powiedział,  że  apelował  już  wcześniej  do  sołtysów  o  współpracę  i

zaangażowanie w sprawie realizacji funduszy sołeckich.

         Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała sołtysów, że posiedzenia Komisji Rady Gminy

są  jawne  i  każdy  może  w  nich  uczestniczyć.  Zapytała  Wójta,  kiedy  będzie  rozwiązany  problem

parkowania przez pracowników firmy „PRONAR” w miejscach dla nich nieprzeznaczonych?

        Wójt Pan Andrzej Pleskowicz  powiedział, że wczoraj zostało złożone oficjalne pismo do Komendy

Powiatowej  Policji  w Hajnówce  z  prośbą  o  interwencję  w sprawie  parkowania.  Zostały  też  podane

numery rejestracyjne pracowników Urzędu Gminy i Narewskiego Ośrodka Kultury.

         Sekretarz Pani Joanna Majewska  powiedziała, że oprócz pisma do Komendy Powiatowej Policji

pojęliśmy  też  inne  kroki.  Nasz  pracownik  codziennie  rano,  kiedy  przyjeżdżają  pracownicy  z  firmy

„PRONAR” na nasz parking, przypomina, że jest to parking dla pracowników i klientów Urzędu Gminy.

         Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Pana Wójta, aby Policja zwróciła jeszcze uwagę na

parkowanie na zakazie przy Spółdzielni Mieszkaniowej, znaki zakazu stoją a ludzie samochody parkują.

        Radna Maria  Skokin  podziękowała  wszystkim tym,  którzy  dołożyli  swoją  cegiełkę  do  budowy

Hospicjum w Makówce. Poinformowała, że otwarcie Hospicjum planuje się na 30 czerwca 2022 roku.

Ad. 11. Zamknięcie obrad XLIII sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady XLIII

sesji Rady Gminy Narew o godz. 12.28.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 23 do oryginału protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 24 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz
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